
Dit blijkt uit het onlangs uit-
gekomen verslag van de Raad
voor de Rechtshandhaving
(RvR) over de kwaliteit en de vei-
ligheid van de gedetineerden en
inrichtingspersoneel in de peni-
tentiaire inrichting op Curaçao.
Daarin staat: ,,De RvR kan zich
niet aan de indruk onttrekken
dat bij het managementteam in
de strafgevangenis SDKK ge-
brek heerst aan eensgezind-
heid.” Uitgelegd wordt dat aan
het hoofd van het SDKK het ma-
nagementteam staat, dat bestaat
uit de algemeen directeur en
twee directeuren met de porte-
feuilles detentie en beveiliging,
respectievelijk resocialisatie en
bedrijfsvoering.

,,Op hoog niveau in de organi-
satie heeft men uitgesproken op-
vattingen over de situatie in het
SDKK. Een lid van het manage-
mentteam van het SDKK heeft
tegenover vertegenwoordigers
van de raad verklaard dat, voor
medewerkers van het SDKK in
de huisdienst de omslag van de
huidige bewakingsstijl naar de
modernere werkwijze van de zo-
genoemde penitentiair inrich-
tingswerker (PIW-er) mogelijk
gemaakt moet kunnen worden.
Daarvoor is een gerichte oplei-
ding voor deze medewerkers no-
dig. Volgens deze functionaris
wil menige medewerker in het
SDKK geen orde en regelmaat
in deze inrichting zien; men wil
in troebel water blijven vissen.”

,,Een andere hoge functiona-
ris bleek niet te spreken te zijn
over de situatie in het SDKK. Hij
gaf aan dat de gedetineerde in
het SDKK niet centraal staat, dat
er werk georganiseerd moet
worden voor de gedetineerden,
dat er een zinvol dagprogramma
voor de gedetineerde moet ko-
men en dat het SDKK voor een
zorgvuldig resocialisatieproces
moet zorgen, zodat de gedeti-
neerde goede kansen kan ma-
ken bij het terugkeren naar de
maatschappij. De gevangenisdi-
rectie beschikt volgens genoem-
de functionaris niet over be-
heersbevoegdheden. Voor elke
kleinigheid in de bedrijfsvoering
moet de directeur bij Landsfi-
nanciën aankloppen en de hier-
mee gepaard gaande admi-
nistratieve processen lopen erg
traag en moeizaam. Er zouden
ook onvoldoende financiële
middelen beschikbaar zijn voor

de bedrijfsvoering. Volgens be-
doelde functionaris wordt onder
het mom van personeelstekort
geen uitvoering gegeven aan het
activiteitenprogramma. Er is vol-
gens hem echter in organiek op-
zicht voldoende personeel in
huis om de toezichthoudende ta-
ken uit te voeren. Dat de dage-
lijkse bezetting in de huisdienst
onvoldoende is komt omdat
men zich vaak ziek meldt. Men
spreekt ook onderling af dat de
een zich ziek meldt zodat de an-
der overwerkuren kan maken.
De leiding durft deze kwestie
niet aan te pakken om moeilijk-
heden met de vakbonden en het
personeel uit de weg te gaan. Be-
trokkene geeft aan een voorstel
gedaan te hebben om een ver-
zuimbeleid in te voeren. Dat be-
leid is echter nooit ingevoerd.” 
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Advertentie

Siman di Kultura begonnen

Gisteren werd het startschot gegeven voor de ‘Siman di Kultura’. Gedurende een week staat Curaçao in
het teken van cultuur. Verschillende bands verzorgden gisteren in Punda optredens en ook folkloristi-
sche dansgroepen vertoonden hun kunsten. De rest van de week vinden verspreid over het eiland
diverse activiteiten plaats. Siman di Kultura wordt georganiseerd door Kas di Kultura.  FOTO JEU OLIMPIO 

‘SDKK-
management
oncollegiaal’
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Het management van de strafgevangenis
SDKK laat zich negatief uit over het bewakingspersoneel
en de collega-managers in de instelling. 

Warrig personeelsbestand

Van een onzer verslaggeefsters
Willemstad/Oranjestad - Aruba
heeft voor de begroting van 2014
niet langer te maken met een de-
ficit van 4,9 procent - zoals eer-
der door de regering is aangege-
ven. Dit staat nu op 9,3 procent
en is te wijten aan een ‘one time
deposit’ van 100 procent in het
pensioenfonds om dit - ook voor
de toekomst - te kunnen garan-
deren. Dat laat de Arubaanse
minister Angel Bermudez van
Financiën tijdens een gesprek
met deze krant weten. Het ge-
sprek vond plaats naar aanlei-
ding van geruchten die gisteren
zijn losgebarsten, onder andere

op de nieuwswebsite Noticia
Cla, waarop een samenvatting
staat van wat de belangrijkste
conclusies zouden zijn van dit
rapport, echter de authenticiteit
hiervan kon gisteren nog niet
worden vastgesteld. Zo meldt
Noticia Cla dat er minstens 209
miljoen florin extra moet wor-
den gegenereerd, waarvan 170
miljoen florin aan het pensioen-
fonds moet worden betaald. Ber-
mudez beaamt dit: ,,Dat is sinds
begin dit jaar bekend. Daar is in
sociaal dialoog overeenstem-
ming over bereikt met de vak-
bonden. Het bedrag was eerst
200 miljoen florin, maar staat

nu op 170 miljoen florin”, aldus
Bermudez. Volgens hem gaat
het hier om een eenmalige de-
posit van 100 procent om een
dekkingsgraad te creëren om het
pensioen te garanderen. ,,Het
gaat dus niet om een structureel
deficit van 9,3 procent. Voor de
komende jaren moeten we er
juist voor zorgen dat dit steeds
lager komt te liggen om in 2018
een gebalanceerde begroting te
kunnen hebben”, aldus Bermu-
dez. Het gerucht dat de schuld
van Aruba is verdubbeld - van 40
naar 80 procent - werd gisteren
bevestigd noch ontkend door de
Financiënminister.
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Deficit Aruba nu op 9,3 procent


